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Vetlanda Ungdomsråd 

Plats och tid Vattenverket, Norra Esplanaden 11 kl. 12.00 till 14.00 
 

Närvarande/beslutande Stina Lindgren, ordförande, Njudungsgymnasiet TE24 
Theodor Wätterbo, Withalaskolan 9G 
Tias Lerager, Withalaskolan 9E 
Ben Bjurenholt, Vetlanda friskola 9 
Adrian Borg, Landsbro skola 9B1 
Ida Lidehorn, Landsbro skola 9E 
Moa Hedqvist Withalaskolan 8A/Vattenverket 
My Thuresson, Withalaskolan 8K 
Hannes Segerberg, Withalaskolan 8D 
Fabian Marcel, Njudungsgymnasiet år 2 
Simon Svensson, Njudungsgymnasiet år 2 
 
 

 

Frånvarande Tjänstgörande ersättare 

Övriga deltagare  Anders Dahlén 
Glenh Zachrisson 
Erik Johannson 
Rebecca Ewens, punkt 4 
Tova Norrisson, punkt 4 
Björn Wiberg, punkt 5 
Annika Lindwall, punkt 5 

Underskrifter 

Sekreterare 

 

 

Ordförande 

Anders Dahlén 

 

 Stina Lindgren  

Justering av protokollet 
Protokollet är justerat.  

Datum när protokollet justerades: 2024-10-03 

Förvaringsplats för protokollet: Vattenverket 
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1. Mötet öppnas och upprop 
Alla är närvarande. Birgit Blixt och Alma Lidehorn, Vetlanda friskola har valt att sluta i 
ungdomsrådet. Konstateras att det finns plats för fler ungdomar från Vetlanda friskola 
och Landsbro skola.  
 

2. Lära känna-lek 
En enkel lek i syfte att prata med varandra och lära känna varandra lite mer 
genomfördes.  
 

3. Föregående protokoll 
Ordförande Stina Lindgren läste upp protokollet och det lades till handlingarna.  

 
4. Landsbyggsveckan 12/9 medarrangör hur gör vi? 

Tova Norrisson och Rebecca Ewens från Vetlanda kommun besöker ungdomsrådet. De 
informerar att Theresia Sandhal har avbokat sin föreläsning under landsbyggsveckan. 
Ungdomsrådet får frågan om de vill arrangera något i Näsby Bygdegård eftersom 
lokalen ändå är bokad. 
 
Ungdomsrådet pratar om det är möjligt att ordna något med så kort varsel. Förslag 
förs fram om att ordna en utställning av EPA/A-traktorer. Ungdomsrådet och 
konstaterar att det är för kort varsel att genomföra en aktivitet på ett bra sätt.  
 
Beslut: Ungdomsrådet beslutar att inte genomföra något arrangemang.  
 

5. Lekplatser  
Landskapsarkitekt Annika Lindwall och Park och vägchef Björn Wiberg besöker 
ungdomsrådet och berättar om planerade byggprojekt. Bland annat en ny 
stadslekpark och förbättringar av torget och centrum. Stadslekparken är tänkt att vara 
en temalekplats med någon form av koppling till Vetlanda. Annika Lindwall önskar att 
ungdomsrådet är en referensgrupp i arbetet.  
 
Ordförande Stina Lindgren föreslår att en arbetsgrupp ur ungdomsrådet samarbetar 
med Annika Lindwall. Första uppdraget är att fundera på ett tema till temalekplatsen.  
 
Beslut: Följande personer vill vara med i arbetsgrupp: Ben Bjurenholt, Adrian Borg, 
Stina Lindgren, Ida Lidehorn och Theodor Wätterbo. Annika Lindwall återkommer med 
förslag med tid.  
 

6. Planering hösten och våren – vad ska Ungdomsrådet fokusera på? 
Samtal om vad ungdomsrådet ska fokusera på under året. Följande bestäms:  
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• Skolmaten; Adrian, Ida och Theodor vill fortsätta samarbetet med Lena 

Ottosson om skolmaten.  
• Vetlandafesten 2025 - ungdomsrådet vill komma med i planeringen tidigare 

kring artistbokning. Ungdomsrådet vill vara med på själva festen med en 
monter precis som i år.  

• Event för ungdomar – någon form av aktivitet för ungdomar kopplat till att få 
ungdomar att rör på sig. 

• Dialog med politiker: Möte med Kommunstyrelsen arbetsutskott under 
hösten 2024  

• Hur får vi unga att röra på sig? - Jobba vidare med frågan från KOF;  

Övriga - önskemål i mån av tid 

• Ordna fredagsmys för yngre barn 
• Socialnämnden vill besöka ungdomsrådet 
• Hi:tech – framtidens centrum för teknisk utbildning på Höglandet. Hi:tech ska 

också engagera unga genom Teknik för unga – de vill samarbeta med 
ungdomsrådet 
 

7. Tider för årets möten – hur ofta? Veckodagar? Tid? 
Dialog om hur ofta. Förslag förs fram om var tredje eller var fjärde vecka. 
Beslut: Träffas vara fjärde vecka med ungdomsrådet samt att arbetsgrupp kring visst 
tema/aktivitet träffas däröver.  
Datum:   3/10 kl. 13.00-15.00 

11/11 med KSAU 13.00-15.00 
Datum december ej bestämt 

 
8. Mötet avslutas 

Stina Lindgren avslutar mötet.  
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